

Indkaldelse til møde i Tyrsted-Uth menighedsråd

Referat

Dato: tirsdag den 8. oktober 2024 kl. 17.00

Sted: Sognehuset

Afbud: Ina og Søren Peter

Referent: Jeanette

1. Godkendelse af dagsorden	Godkendt
2. Årsregnskab 2023 Regnskabet er nu kommet fra revisionen. Bilag: <ul style="list-style-type: none">• Revisionsprotokol fra BDO, der skal underskrives.• Revisionsbemærkninger fra BDO	Årsregnskab 2023 er godkendt og Revisionsprotokollatet blev underskrevet
3. Kvartalsrapport 3. 2024 Regnskabsføreren har lovet at udarbejde kvartalsrapporten før mødet den 8. oktober. Det af Jens Peder udarbejdede regneark bliver opdateret ift. budgetrapporten. Bilag <ul style="list-style-type: none">• Rapporten eftersendes, når den foreligger• Regneark med JPB's tal eftersendes	<i>Det skal bemærkes, at formand på vegne af menighedsrådet har søgt dækning for de store udgifter, der har været i forbindelse med etableringen af pavillonen på Søndermarksvej.</i> Kvartalsrapport 2. 2024 godkendes og er blevet underskrevet.
4. Budget 2025. Fra Provstiet har vi modtaget den endelige ligning for 2025. Regnskabsføreren har ud fra det fremsendt bilag ift. til budget 2025.	Ændringer drøftes og forslag til dette sendes til regnskabsfører. Det får en konsekvens at vi bliver nødt til at reducere i økonomien til aktiviteter.

<p>Videns udvalget har den 3. oktober behandlet det af regnskabsføreren fremsendte materiale.</p> <p>JPB kontakter regnskabsføreren og får tilrettet det fremsendte bilag, der behandles på mødet.</p> <p>Budget 2025 skal endelig godkendes ved MR-mødet i november.</p> <p>Bilag:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Endelig ligning fra Horsens Provsti • Øvrige bilag til punktet eftersendes 	<p>5 års plan drøftes, vidensudvalget tilpasser udkast og dette rundsendes til endelig godkendelse.</p>
<p>5. Kirkevej 26</p> <p>Kristian, Tom og Jann har den 3. oktober haft møde med Årsleff, der har ønsket at leje et stykke af arealet i 2025 som oplagsplads.</p> <p>Der gives en orientering fra mødet og ud fra det tages en beslutning ift. evt. lejeaftale</p>	<p>Årsleff har ønske om leje i 3 år til opbevaring af jord/rør og det indhegnes.</p> <p>Pris drøftes for leje – og der kan arbejdes videre med en aftale om lejekontrakt.</p>
<p>6. Søndermarksvej 2</p> <p>Der gives status pr dags dato</p> <p>Der foreslås nedsat et Ad hoc-udvalg, der får til opgave at varetage processen omkring renoveringen af huset.</p> <p>Dette pga. overgangen til nyt menighedsråd pr. 1. december 2024, hvor der skal nedsættes nyt præstegårdsudvalg.</p>	<p>Bettina er flyttet i midlertidig bolig.</p> <p>Der vurderes behov for at nedsætte et ad hoc udvalg til at arbejde med dette</p> <p>Tage, Tom, Kristian og formand Jann</p>
<p>7. Kirkefrokost den 24. november</p> <p>Hvem kan stå for denne?</p>	<p>Joan og Ole varetager dette.</p>
<p>8. Børne-Unge udvalget</p> <p>Udvalget har holdt møde den 25/9.</p>	<p>Nyt tiltag vedr. musikalsk legestue afprøves.</p>

<p>Der er i referatet i pkt. 2 og 3 indhold som MR skal tage beslutning til.</p> <p>Bilag: Referat fra mødet</p>	<p>Ligeledes godkendes at vi forsøger med anden model for 5 års dåbs jubilæum i 2025.</p>
<p>9. Ind og udgangsbøn Uth kirke</p>	<p>17/11 kl. 10.30 - Leo 1/12 kl. 10.30- Vibeke 15/12 kl. 10.30 – Tom</p>
<p>10. Julefrokost</p> <p>Der er kommet indvendinger fra dele af personalegruppen pga. valget af datoen den 22/11.</p> <p>Mulige forslag for julefrokost er pga. andre arrangementer at fastholde den 22/11 eller den 13/12</p>	<p>Beslutning</p> <p>Andet forslag: At det afvikles d. 29.11 og at vi midt i julefrokosten kl. 19.30- ca. 20.30 går til Bach orgelhits koncert i Tyrsted kirke kl. 19.30 og derefter går tilbage til julefrokost</p>
<p>11. Meddelelser</p>	<p>a. Formand:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Bemanding kirkekontor - bilag • Tyrstedlund ny vurdering • Tilladelse til at anvende foto af altertavlen fra Tyrsted til oprettelsen af Bibliarium i København <p>Kunstneren har givet sin accept</p> <p>b. Præsterne:</p> <p>v/ Karen; er fuldt tilbage- tak for hjælpen.</p> <p>c. Kasserer:</p> <p>Ingenting</p> <p>d. Kirkeværg:</p> <p>Der er fugtproblemer i Tyrsted kirke, forslag med at få kontrol af varmeanlæg. Kirke- kirkegårdsudvalg kikker på problematik.</p> <p>e. Kirke- og kirkegårdsudvalg:</p> <p>Vibeke</p> <p>f. Præstegårdsudvalg:</p> <p>Vibeke følger op på spot og taler med Ilse fra kirkegård om de vil låse døren op til toilet om mandagen i en periode.</p>

	<p>g. Kontaktperson/daglig leder: Kontaktperson: Ingenting Daglig leder: - Begge vores to kirketjenere (Dorthe og Tina) færdig uddannet.</p> <p>h. Personalrepræsentant: Ingenting</p> <p>i. Øvrige udvalg: ingenting</p>
Evt.	Ingenting

Jonas
Jan
Kirsten Tang
[Signature]
[Signature]
B.E. Seidler
[Signature]
[Signature]
Lissi Rasmussen
[Signature]
[Signature]
Wagner